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Beste fractievoorzitters gemeente Valkenburg aan de Geul 
 
Namens vv Walram wil ik nog even terugkomen op mijn inspreekbeurt commissie fysiek domein van 
dinsdag 26 november 2024 en de reactie van wethouder Dauven m.b.t. ons verzoek  
om B-veld vv Walram (nu natuurgras) te vervangen door kunstgrasveld en huidig C-veld (3e veld en 
alleen geschikt voor te trainen) gaat terug naar de gemeente.  
 
Na mijn inspreekbeurt (na 90 minuten + extra tijd; zijn de woorden van de wethouder) heeft wethouder 
Dauven gereageerd op mijn inspreekbeurt.  
Ik heb zijn reactie als “defensief” ervaren en was teleurgesteld in zijn antwoorden. 
Overigens ben ik van mening dat zijn antwoorden niet de juiste weergave zijn van de daadwerkelijke 
feiten. 
Ik verwijs hierbij naar enkele reacties van de wethouder Dauven, n.a.v. mijn spreekbeurt 

• Wethouder:  
Als we C-veld terugkrijgen dan verliezen als gemeente huurinkomsten.  
vv Walram: 
Klopt, huur C-veld is op jaarbasis circa € 600,- en die heb je dan niet meer als gemeente. 
Maar vertel dan wel het gehele verhaal: Als gemeente heb je dan geen onderhoudskosten 
meer voor C-veld en je kunt C-veld andere bestemming geven en dat bij elkaar 
is van een grotere omvang, dan verlies aan huur inkomsten. 
Overigens willen wij die € 600,- gemiste huurinkomsten blijven betalen als dat het probleem 
zou zijn! 
Daarbij nemen de huurinkomsten sowieso met € 1000,- toe, indien natuurgras vervangen zou 
worden door kunstgras (afspraak 2016) en worden de onderhoudskosten minder a.g.v. 
kunstgras t.o.v. natuurgras 

• Wethouder: 
Onderzoeksbureau heeft vastgesteld dat qua veldcapaciteit 1x kunstgrasveld en 1x 
natuurgrasveld voor vv Walram voldoende is. 
vv Walram 
Ja dat is zo, maar dat is een onderzoek van bijna 5 jaar geleden, sinds die tijd is het leden 
aantal vv Walram met ruim 30% gestegen, en zijn we sinds die tijd gestegen met 7 teams!!! 
Daarnaast hebben we steeds meer te maken met extremere weersomstandigheden, waardoor 
natuurgrasvelden meer dan voorheen niet bespeelbaar zijn en is er een gewijzigde competitie 
opzet (meer wedstrijden) 
Om deze problemen op te lossen is kunstgrasveld B-veld de enige optie!! 
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• Wethouder: 
Ik heb navraag gedaan naar de kosten voor aanleg van één kunstgrasveld en dit bedraagt 
€ 900.000,- en dat moeten we dan in 10 jaar afschrijven. 
vv Walram: 
Kosten één kunstgrasveld € 900.000,- ?? Hier hebben wij grote vraagtekens bij. 
Wij lezen in de krant van 22/1/25 dat de gemeente Maastricht de sportparken Wolder en 
Daalhof gaat voorzien van drie kunstgrasvelden, met als reden de extreme 
weersomstandigheden en de gewijzigde voetbalcompetitie opzet (meer wedstrijden) 
De aanleg van deze 3 kunstgrasvelden, gepland najaar 2026 kosten samen 1,3 miljoen. 
Afgerond naar boven per veld € 450.000,- 
Dat is dus de helft goedkoper per veld als wat wethouder Dauven aangeeft!!! 
Overigens zouden we dit kunstgrasveld ook in 12 jaar kunnen afschrijven (2026-2038).  
Immers per 2038 verdwijnt B-veld vv Walram, toch …? 
Daarnaast is er al nieuwe LED verlichting B-veld en kun je deze bij aanbesteding al schrappen. 
 
Een Tip: 
Waarom in 2026 niet meeliften met gemeente Maastricht voor kunstgrasveld SV Geuldal en 
mogelijk vv Walram, wordt het misschien nog wat goedkoper!!  
Kan dus onder de noemer “voorspelbaar begroten”, kortom ook wij als vv Walram denken met 
u mee! 
 
Nog te aanvulling  
In 2016 zijn bij SV Berg en Walram twee kunstgrasvelden aangelegd en totale kosten voor de 
aanleg van beide velden zijn uiteindelijk gerealiseerd voor € 780.000,-   
Dit was circa € 200.000,- minder dan begroot.  
Het overschot realisatie t.o.v. begroting is destijds toegevoegd aan de algemene reserve.  

Beste fractievoorzitters ik hoop dat u mede in belang van onze sociale en maatschappelijke functie 
als vv Walram binnen onze mooie gemeente, nog eens goed naar dit dossier wilt kijken. 
 
Bestuur, leden, supporters, vrijwilligers etc VV Walram rekenen op uw steun !!! 
 
Namens bestuur vv Walram  
John Pisters 

 
 


